
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave

 dňa 6. februára 2018

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:

Program:

1. Otvorenie
2. Plnenie uznesení
3. Návrh rozpočtu mesta na roky 2018 -2020 – Ing. K. Leskovjanská
4. Zmena Zásad participatívneho rozpočtu – Ing. K. Leskovjanská
5. Štatút participatívneho rozpočtu pre rok 2018 – Ing. K. Leskovjanská
6. Správa  o účasti  mesta  Rožňava  na  výstave  ITF  Slovakiatour  2018  –  Bc.  Romina 

Gyüréková
7. Rôzne
8. Diskusia
9. Záver

Ing. Jarmila Jánošíková Roman Ocelník

tajomník komisie predseda komisie
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k     bodu č. 1 :   OTVORENIE

Zasadnutie komisie začal podpredseda komisie Mgr. D. Kemény. Skonštatoval, že komisia je 
uznášaniaschopná.  Z účasti  sa  ospravedlnila  Ing.  Vjesztová  za  TIK.  Podpredseda  komisie 
následne  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu  zasadnutia  komisie  a dal  o ňom 
hlasovať. Program bol jednohlasne schválený. Následne sa vedenia komisie ujal predseda R. 
Ocelník.  

k bodu č. 2 : PLNENIE UZNESENÍ

Uznesenie 01/09/2017: 

Pred každým nasledujúcim zasadnutím Komisie CR a RP zašle tajomník komisie všetkým jej  
členom Správu o činnosti TIC, ktorá je súčasťou každej faktúry, za služby v zmysle Nájomnej  
zmluvy a zmluvy o poskytnutí služieb č. 265/2014. Predložené faktúry budú za obdobie medzi  
jednotlivými zasadnutiami komisie.

Faktúry  spolu  s prílohami  sú  zverejňované  na  stránke  mesta  Rožňava:  www.roznava.sk. 
Pokiaľ  prílohy  nebudú  zverejňované  ako  súčasť  faktúr,  budú  zasielané  členom  komisie 
v zmysle uznesenia.
Komisia berie na vedomie plnenie uznesenia.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Uznesenie 05/04/2017: 

Komisia  sa  bude  zaoberať  propagáciou  mesta  v zmysle  Nájomnej  zmluvy  a zmluvy 
o poskytnutí služieb č. 265/2014 na svojom plánovanom zasadnutí v mesiaci september 2017. 

Vzhľadom na neúčasť Ing. Vjesztovej na zasadnutí komisie, uznesenie zostáva v platnosti. 
Propagácia  mesta  formou  tlačených  propagačných  materiálov  za  mestom  Rožňava  je 
prezentovaná v rámci bodu Rôzne.

Komisia berie na vedomie plnenie uznesenia.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k bodu č. 3 :  NÁVRH ROZPOČTU MESTA NA ROKY 2018 – 2020                                

Materiál  prezentovala  Ing.  Klára  Leskovjanská.  Prítomných  informovala  zmenách  pri 
stanovení  jednotlivých  položiek  rozpočtu.  C.  Motyka  sa  zaujímal  o riešenie  havarijnej 
situácie,  ktorá  nastala  na  zimnom  štadióne  a o ďalšom  postupe  za  účelom  jeho 
sprevádzkovania.  Ing.  K.  Leskovjanská  odpovedala,  že  táto  situácia  sa  rieši  v spolupráci 
s Technickými službami mesta Rožňava.  D. Kemény informoval,  že vzhľadom k tomu, že 
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štadión má 32 rokov a technológia bola zastaralá, rokuje sa o predložení návrhov v súvislosti 
s touto situáciou. Zároveň informoval o zámere zakúpenia vozidla pre Mestské lesy.

Uznesenie 01/02/2018
Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča Mestskému zastupiteľstvu v
Rožňave schváliť rozpočet mesta na roky 2018 – 2020

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k bodu č. 4 : ZMENA ZÁSAD PARTICIPATÍVNEHO ROZPOČTU 

Ing.  K.  Leskovjanská  informovala  o tom,  že  zásady  participatívneho  rozpočtu,  ktoré  boli 
schválené na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva boli po I. verejnom diskusnom 
fóre s občanmi pripomienkované a konštruktívne návrhy boli premietnuté do navrhovaných 
zásad.  

Uznesenie 02/02/2018: 
Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave zmenu Zásad participatívneho rozpočtu. 

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

k bodu č. 5 : ŠTATÚT PARTICIPATÍVNEHO ROZPOČTU PRE ROK 2018

Ing.  K.  Leskovjanská  v súvislosti  so  Štatútom  participatívneho  rozpočtu  pre  rok  2018 
informovala  o  tom,  že  štatút  sa  bude v určitých  bodoch meniť  každý  rok  v závislosti  od 
tematického  zamerania.  Na  II.  diskusnom fóre  s občanmi  dňa  14.2.2018  bude  zostavený 
výkonný  výbor,  v ktorom  budú  aj  navrhnutí  občania  mesta.  Zároveň  budú  na  stretnutí 
schválené  kritériá  pre  schvaľovanie  občianskych  projektov.  Verejnosť  bude  taktiež 
informovaná  o investičných  zámeroch  mesta  na  tento  rok.  Mgr.  D.  Kemény  poprosil 
o spolupráci pri propagácii participatívneho rozpočtu medzi občanmi, prizývať ich k účasti na 
diskusných fórach.

Uznesenie 03/02/2018: 
Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave Štatút participatívneho rozpočtu pre rok 2018.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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k bodu č. 6 : SPRÁVA O ÚČASTI MESTA ROŽŇAVA NA VÝSTAVE ITF 
                      SLOVAKIATOUR 2018

V predloženej  správe  Bc.  Romina Gyüréková informovala  o účasti  mesta  Rožňava  na  24. 
medzinárodnom veľtrhu cestovného ruchu ITF Slovakiatour, ktorý sa konal v dňoch 25.-28. 
januára  2018  v  priestoroch  bratislavskej  Incheby.  Oficiálneho  otvorenia  sa  zúčastnilo  aj 
vedenie mesta Rožňava, v zastúpení: primátora P. Burdiga, zástupca primátora Mgr. Dionýz 
Kemény, hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová a starostovia okolitých obcí. Mesto 
Rožňava  reprezentovali  na  stánku  Košického  regiónu  riaditeľka  Turisticko-informačnej 
kancelárie v Rožňave Ing. Nataša Vjesztová a zamestnankyňa Mestského úradu Bc. Romina 
Gyüréková. Mgr. D. Kemény informoval o prebiehajúcich jednaniach počas veľtrhu, pričom 
prezentoval  záujem  o spoluprácu  spolku  REŠTARTNI  SA,  zameraného  na  spoznávanie 
rôznych  kútov  Slovenska  formou  cykloturistiky.  M.  Štítnická  navrhla  z materiálu, 
pripraveného  počas  natáčania  programu  „Cyklopotulky“,  pripraviť  menší  propagačný 
materiál, ktorý by mapoval trasu, absolvovanú počas natáčania, a využiť pri tom zábery alebo 
fotografie z natáčania.

Uznesenie 04/02/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej  politiky berie  na vedomie Správu o účasti  mesta  
Rožňava na výstave ITF SLOVAKIATOUR 2018 a navrhuje nadviazať kontakt s Ing. Petrom 
ERTLOM zo  spolu  REŠTARTNI  SA.  Zároveň  navrhuje  overiť  autorské  práva  k reportáži  
Cyklopotulky a následne pripraviť propagačný materiál s využitím záberov a fotiek.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k     bodu č.7:   ROZNE

Tento bod bol spojený s bodom č. 8 – DISKUSIA

Mgr. Dionýz Kemény informoval o tom, že začali sa rokovania ohľadom pričlenenia mesta 
Rožňava  do  OOCR  Slovenský  raj  &  Spiš.  Táto  varianta  v porovnaní  s pričlenením  pod 
novovznikajúcu  OOCR  v Banskobystrickom  kraji  je  pre  mesto  prijateľnejšia  z dôvodu 
zachovania kontinuity financovania nášho regiónu zo zdrojov KSK. Žiadosť mesta Rožňava 
bude  prejednaná  na  valnej  hromade  OOCR  Slovenský  raj  &  Spiš,  o výsledku  budeme 
infomovaní.    

Uznesenie 05/02/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky berie na vedomie informáciu o rokovaniach 
ohľadom pričlenenia mesta Rožňava do OOCR Slovenský raj & Spiš .
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R.  Ocelník  navrhol  urobiť  prieskum  cien  pri  tlači  väčšieho  množstva  propagačných 
materiálov za účelom prípravy na ďalšie výstavy s využitím týchto materiálov aj v ďalších 
rokoch.

M.  Štítnická  podala  návrh  na  vypracovanie  programovej  ponuky  pre  návštevníkov  mesta 
Rožňava,  ktorý  bude  zahŕňať  komplexné  informácie  vrátane  možností  ubytovania 
a stravovania.  Takýto materiál  by mohol  byť následne súčasťou propagačných materiálov, 
distribuovaných na výstavách a veľtrhoch cestovného ruchu.

V komisii cestovného ruchu a regionálneho rozvoja bola prerokovaná náplň komisie, ktorá 
bude následne predložená do zasadnutia mestského zastupiteľstva.

ZÁVER

Predseda  komisie  následne  poďakoval  prítomným  členom  za  účasť  a zasadnutie  komisie 
ukončil. 

Roman Ocelník

predseda komisie
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